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باقی ماندن تراکتورسازی در کورس قهرمانی 

پرگل ترین برد استقلال در آبادان رقم خورد
سرویس ورزشی-

برتری تیم های استقلال و تراکتورسازی برابر نفت 
آبادان و پیکان تهران مهم ترین اتفاقات روز نخســت 

هفته هجدهم رقابت های لیگ برتر بود.
هفته هجدهم مسابقات لیگ برتر فوتبال از روز گذشته با 
برگزاری سه بازی آغاز شد که در مهم ترین دیدار تیم استقلال 
تهران موفق شــد در آبادان با ســه گل میزبانش صنعت نفت 
را شکســت دهد. مجتبی حقدوست)۳۰(، بهنام برزای)۵۶( و 
مجید حسینی)۶۲( برای استقلال گل زدند.شاگردان علیرضا 
منصوریان که در دیدارهای اخیر نوسان زیادی داشتند و مورد 
انتقــاد هواداران هم قرار گرفته بودنــد در این دیدار با وجود 
زمین نامناسب ورزشگاه تختی آبادان نمایش خوبی داشتند و 

در هر دو نیمه تیم برتر میدان بودند.
ایــن در حالی بود که تیم صنعت نفــت با هدایت فیروز 
کریمــی نمایشــی ضعیــف و دور از انتظار داشــت و حتی 
یک بــار هم مهــدی رحمتی را بــه زحمــت نینداختند و 
موقعیــت خطرناکــی را روی دروازه مهمــان تهرانی ایجاد 

نکردند.
اســتقلال با این برتــری که بهترین برد آبی پوشــان در 
رقابت های این فصــل بود، ۲۸ امتیازی شــد و موقتا به رده 
چهارم جدول رده بندی صعود کرد و باید منتظر برگزاری سایر 
دیدارها باشــد. علیرضا منصوریان هم که پیش از این عنوان 
شــده بود در صورت شکســت برابر صنعت نفت موقعیتش را 
در خطــر خواهد دید فعلا با این پیــروزی جای پای خود را 

سفت کرد.
در دیگر بازی دیروز، تراکتورسازی در تهران موفق شد با 
نتیجه یک بر صفر پیکان را شکســت دهد. تک گل این دیدار 
را محمد ابراهیمی در دقیقه 74 برای تراکتور به ثمر رســاند. 
این دیدار در حضور بیش از چهار هزار نفر برگزار شــد. پیش 
از آغاز نیمه دوم کرار جاســم و محمد ابراهیمی دیرتر از سایر 
قرمزپوشــان تراکتورسازی وارد زمین شــدند اما داور مسابقه 
بی اعتنا به این موضوع ســوت آغاز بازی را به صدا در آورد که 
در ادامه سفیدپوشان پیکان که از این موضوع اطلاع پیدا کرده 
بودند کار را نگه داشــتند تا دو بازیکن دیگر تراکتورسازی هم 
به جمع آنها اضافه شوند. البته مشخص نیست این دو بازیکن 

چرا دیرتر از سایرین وارد زمین شدند. امیر قلعه نویی و داوران 
مســابقه قبل از آغاز بازی لباس آتش نشــانی را بر تن کردند 
تا یاد و خاطره آتش نشــانانی که در حادثه ساختمان پلاسکو 

شهید شدند را زنده نگه دارند. 
در تبریز هم جدال تیم های ماشین ســازی و صبای قم با 
تســاوی بدون گل به پایان رسید تا تیم های پائین جدول به 

تقسیم امتیازات رضایت دهند.
روند پیروزی های پرسپولیس ادامه دارد؟

امــا در ادامه دیدارهای هفته هجدهــم امروز نیز ۵ بازی 
برگزار می شــود که در حساس ترین دیدار تیم پرسپولیس در 
ورزشگاه آزادی میزبان گسترش فولاد تبریز است. پرسپولیس 
فصل قبــل در حالی که با اســتقلال خوزســتان در کورس 
قهرمانی بود، در اواخر فصل در تبریز به مصاف گسترش فولاد 
رفت و موفق شد این تیم را 4 بر ۲ شکست دهد. پرسپولیس 
امسال به مراتب نســبت به تیم فصل قبل بهتر و باکیفیت تر 
اســت و باز هم در کورس قهرمانی قرار دارد؛ بنابراین به نظر 
می رسد سرخ پوشان با هدف کسب یک پیروزی خوب دیگر - 

از جنس برتری بر فولاد در هفته قبل – در ورزشــگاه آزادی 
به میدان بروند.

از طرف دیگر اما شــاگردان فراز کمالونــد در رده هفتم 
جدول قرار دارند و با برتری بر پرسپولیس و در صورت ناکامی 
سپاهان، اســتقلال و پیکان در کسب ســه امتیاز این هفته، 
می توانند به رده چهارم جدول صعود کنند و این مسئله انگیزه 

بالایی به این تیم خواهد داد. 
در دیگــر بازی مهم امروز ذوب آهــن در اصفهان از فولاد 
خوزســتان پذیرایی می کند. فولادی کــه در هفته های اخیر 
با پیروزی های ارزشــمند و بازی های زیبــا به رده های بالایی 
رسیده بود، هفته قبل در خانه ۳ بر صفر به پرسپولیس باخت 
تا شــوک بزرگی به این تیم وارد شود و باید دید آیا بازیکنان 
این تیم اهوازی توانســته اند از بار روانی شکســت هفته قبل 

بیرون بیایند یا خیر.

از ســوی دیگر، ذوب آهن تیم ســوم جــدول رده بندی 
به شــدت تلاش می کند جای تراکتورســازی را در رده دوم 
بگیرد و بــرای این کار نمی تواند به هیچ حریفی رحم کند. با 
توجه به ســبک بازی ذوب آهن و فولاد و حساسیت بالای این 
دیدار، می شود انتظار داشت که بازی فردای دو تیم بسیار زیبا 

و جذاب از کار درآید.
برنامه کامل دیدارهای امروز لیگ برتر به این شرح است:

* سایپا تهران ........................................... سیاه جامگان ساعت 1۵ 
* استقلال خوزستان ................................ سپاهان ساعت 14:4۵ 
* پدیده خراسان ................................ نفت تهران ساعت 14:4۵
* پرسپولیس ...................... گسترش فولاد تبریز ساعت 1۶:4۵ 
* ذوب آهن اصفهان .................. فولاد خوزستان ساعت 1۵:۳۰

حدیث دشت عشق

به یاد »شهید حسین بصیر«
رزمنده نوعدوست

شکوائیه فدراسیون بسکتبال علیه مربی آلمانی

مشحون: باوئرمن با اقدامات خود به ورزش خسارت زد 
فدراسیون بسکتبال شــکوائیه ای را علیه سرمربی 
پیشین تیم ملی و اقدام وی برای فسخ قراردادش تنظیم 
کرده تا پس از ترجمه به دو زبان برای مرجع حل اختلاف 

فدراسیون بین المللی )BAT( ارسال شود.
»درک باورمــن« که به منظور ســپری کــردن تعطیلات 
کریســمس به آلمان ســفر کرده بود، سه هفته پیش قراردادی 
را بــا تیم »وورزبــورگ« منعقد کرد که تا فصــل ۲۰ - ۲۰1۹ 
اعتبار دارد. این در حالی بود که وی ســال گذشــته متعهد به 
همکاری با فدراسیون بسکتبال ایران برای مدت چهار سال شده 
بود. با انجام این اقدام و در واقع فســخ یک طرفه قرارداد توسط 
باورمن، فدراسیون بسکتبال اقدام به انجام بررسی های حقوقی 
برای شکایت رسمی و قانونی بر علیه این مربی کرد. این شکایت 
در قالب 1۵ - 1۰ صفحه همراه با ضمائم لازم آماده شده است.

محمود مشحون رئیس فدراسیون بسکتبال طی نشستی با 
مهدی یوســفی صادقلو، عضو هیئت رئیسه فدراسیون و وکیل 
حقوقی فدراســیون در پرونده درک باورمن، شکوائیه مورد نظر 
را نهایی کرد. این شــکوائیه به دو زبان انگیسی و فرانسه ترجمه 
شــده و پــس از آن برای BAT مرجع حل اختلاف فدارســیون 

بین المللی بسکتبال ارسال خواهد شد.
در همیــن خصــوص روز گذشــته محمود مشــحون در 
گفت و گویــی با خبرگزاری تســنیم اظهار داشــت: باوئرمن با 
اقدامات خود به ســازمان ورزش کشور خسارتی را وارد کرد که 
آن را مطالبه کردیم از جمله خط زدن ۹۰ درصد بازیکنان اصلی 
تیم ملی که بنا به پیشــنهاد شــخص وی انجام شد و ساختار 
تیم ملی را متحــول کرد، ضمن اینکه انتقادات زیادی را هم به 
همراه داشت ولی چون خواســت و پیشنهاد سرمربی تیم ملی 
بود، فدراســیون به آن عمل کرد. علاوه بر این به خسارت هایی 
هم بابت بازی های تدارکاتی پیش بینی شــده توسط وی اشاره 

شده است. 
وی افزود: تمام مواردی را که در قرارداد به ما اجازه می داد 
در متن شکایت خود آوردیم. مهم ترین مورد هم بند 1۰ بود که 
به باوئرمن اجازه نمی داد در مدت 4 سالی که با ماست به کشور 
یا تیم دیگری وارد مذاکره شــود. او لطمــات زیادی به ما زد و 

برنامه 4 ساله ما را با مشکل مواجه کرد. 
رئیس فدراسیون بسکتبال در پایان خاطرنشان کرد: تلاش 

ما برای پیدا کردن مربی خارجی همچنان ادامه دارد.

رادوستین استویچف، مربی بلغارستانی که گزینه اصلی هدایت ملی پوشان والیبال ایران است عصر دیروز 
از طریق فرودگاه امام خمینی)ره( وارد تهران شد.

این مربی قرار است بازی های هفته بیستم لیگ برتر والیبال که در تهران برگزار می شود را از نزدیک ببیند.او هم چنین 
امکانات والیبال ایران را بررســی می کند و مذاکرات خود با فدراســیون والیبال ایران را ادامه می دهد تا در صورت توافق دو 
طرف او سرمربی تیم   ملی والیبال ایران شود.پیش از این به گفته فدراسیون استویچف به دلیل این که از رفتن تیم ملی روی 
سکوی المپیک ۲۰۲۰ اطمینان نداشت جواب مثبت را به مسئولان فدراسیون ایران نداد اما با پیگیری های فدراسیون او بار 
دیگر گزینه هدایت تیم   ملی والیبال ایران شد.کولاکویچ مونته نگرویی نیز که دیگر گزینه نشستن روی نیمکت تیم ملی است 

دهم بهمن به ایران می آید.

گزینه سرمربیگری تیم ملی والیبال ایران وارد تهران شد

سفر دوومیدانی کاران جانبازان و معلولان به امارات لغو شد

از  معلولان  و  جانبــازان  دوومیدانی  رئیس انجمن 
لغو ســفر تیم ملی دوومیدانی جانبازان و معلولان به 
تورنمنت جایزه بزرگ امارات در اسفند خبر داد و گفت: 
شورای برون مرزی وزارت ورزش و جوانان مجوز حضور 

در مسابقات را نداد.
بهمن رضایی در این خصوص اظهار داشــت: لغو ســفر 
تیم هــای جانبــازان و معلولان بــه تورنمنت جایــزه بزرگ 
امارات که قرار بود اســفندماه برگزار شــود، توســط معاونت 
فنی پارالمپیک در بخشــنامه ای به تمام استان ها اعلام شده 
که براساس این بخشــنامه هیچ یک از تیم ها حق شرکت در 
این تورنمنت را ندارد. البته شورای برون مرزی وزارت ورزش 
و جوانان مجوز حضور به هیچ فدراســیونی برای شــرکت در 
رقابت های ترکیه و امارات را نمی دهد و این فقط خاص ورزش 

جانبازان و معلولان نیست.
وی افزود: با شــرکت در تورنمنت جایزه بزرگ امارات ما 
بــه دنبال این بودیم تا رنکینگ دوومیدانی کاران در IPC ثبت 
شود. اما با لغو این سفر طبق هماهنگی انجام شده با معاونت 
فنی کمیته ملی پارالمپیک، قرار بر این است مسابقات قهرمانی 
کشوری به جای مســابقات قهرمانی باشگاه ها با حضور تمام 

اســتان ها که به منزله انتخابی تیم   ملی اســت، از پانزدهم تا 
هفدهم اردیبهشــت با حضور نماینده ای از IPC برگزار شود تا 
دوومیدانی کاران از کلاس بندی IPC برخوردار شوند تا مشکلی 

برای شرکت در مسابقات جهانی لندن پیدا نکنند.
رضایی در ادامه خاطر نشان کرد: هر چند با لغو مسابقات 
جایزه بزرگ امارات شــرایط خوبی بــرای دوومیدانی کاران 
فراهم نمی شــد، اما با حضور نماینده ای از IPC در مســابقات 
قهرمانی کشــوری دیگر مشکلی برای کلاس بندی بین المللی 
دوومیدانی کاران جهت شــرکت در مســابقات جهانی لندن 

نخواهیم داشت.
رئیــس انجمن دوومیدانــی جانبــازان و معلولان زمان 
برگزاری مســابقات جهانی لندن را هفدهم تیر تا دوم مرداد 
 IPC در بخــش زنان و مردان عنوان کرد و گفت : منتظریم تا
تعداد ســهمیه های حاضر در این مسابقات را به کمیته ملی 
پارالمپیک اعلام کنــد تا بتوانیم با تعداد نفرات بیش تری در 
ایــن تورنمنت حضور پیدا کنیم. البته کســانی می توانند در 
مسابقات جهانی لندن شرکت کنند که در مسابقات قهرمانی 
کشــور رکوردهای ورودی که کمیته  فنــی پارالمپیک اعلام 

خواهد کرد، کسب کنند.

مخالفت وزارت ورزش با شرکت تیم های ورزشی 
در مسابقات ترکیه و امارات

داوران و کمــک داوران لیگ برتر فوتبال با وجود 
گذشــت هفده هفته از لیگ برتر هنوز دســتمزدی 

دریافت نکرده اند.
با وجــود اینکه 17 هفته از لیگ برتــر در فصل جاری 
گذشــته، اما تاکنون داوران و کمــک داوران پولی دریافت 
نکرده اند. طبق قانون، دستمزد هر داور وسط ۶۵۰ هزار تومان 
برای هر بازی اســت که با کسر ۶۵ هزار تومان بابت مالیات، 
۵۸۵ هزار تومان دریافتی خواهد داشــت. کمک داوران هم 
دســتمزد 4۳۰ هزار تومانی دارند که با احتســاب ۳4 هزار 
تومان مالیات، ۳۹۶ هزار تومان دریافت خواهند کرد. داوران 
رکن اصلی برگزاری مسابقات هستند، اما توجهی به پرداخت 
دســتمزد آنها نشــده و به نوعی فی سبیل الله کار قضاوت را 
انجام می دهند. جالب اســت بدانید که برخــی از داوران و 
کمک داوران از جیب خود هزینه های پرواز رفت و برگشــت 

به شهرســتان  ها را انجام داده اند. شــرکت مسافرتی طرف 
قرارداد با فدراســیون فوتبال اعلام کرده که به دلیل بدهی 
فدراســیون فوتبال، نمی تواند هزینه سفر داوران را بپردازد. 
همین مسئله باعث شده برخی از داوران از جیب شخصی به 
شهرستان رفته و مسابقات فوتبال را قضاوت کنند. شرکتی 
که اسپانسر داوران است، تنها تولید البسه داوران را برعهده 
دارد و اخیرا هم هدســت های رادیویی را خریداری کرده، اما 
پرداخت دستمزد داوران برعهده این اسپانسر نیست. اکنون 
این سؤال مطرح می شود که چرا با وجود هزینه های هنگفتی 
که در فوتبال ایران می شود، یک بار هم دستمزد داوران که 
خیلی ناچیز است پرداخت نمی شود؟ چرا فدراسیون فوتبال 
به این موضوع مهم بی توجه است و با وجود گذشت بیش از 
نیمی از شــانزدهمین دوره لیگ برتر پول داوران را پرداخت 

نمی کند.

معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت 
ورزش و جوانــان در گردهمایی مدیــران کل ورزش 
و جوانان سراســر کشــور یکی از سیاست های اصلی 
وزارتخانه را برگزاری مسابقات مهم ملی و بین المللی 

در استانها دانست.
 اولین نشســت مشــترک مسعود ســلطانیفر با مدیران 
کل ورزش و جوانان سراســر کشــور صبح امروز به میزبانی 
وزارت ورزش و جوانــان برگزار شــد.در این نشســت نصرالله 
ســجادی  معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت 
ورزش و جوانان ضمن تقدیر از همکاری استان ها در پیشبرد 
اهداف کلان ورزش کشور گفت: برگزاری مسابقات مهم ملی 
و بین المللی در اســتان ها همواره از تاکیدات اصلی و توصیه 

مهم من به فدراســیون های مختلف بوده است ولی با توجه به 
امکانات و شرایط این امر در بعضی مسابقات مهم امکان پذیر 
نیست ولی سیاســت کلی وزارتخانه در این خصوص اعطای 
میزبانی به اســتان ها است.سجادی همچنین به موضوع مهم 
استعدادیابی ورزشــی اشاره کرد و اطمینان داد از سال آینده 
این مهم با اعتبار و حمایت بیشــتر وزارت ورزش و جوانان در 

استان ها پیگیری می شود و پایدار خواهد بود.
معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و 
جوانان در ادامه افزود: ارزیابی عملکرد استان ها به صورت ریز 
به ریز و رشــته به رشته تحت رصد وزارتخانه است و گزارش 
دفتر نظارت را کاملا دقیق بررســی و نتایج آن را در تصمیم 

گیری های آینده اعمال می کنیم.

اتفاق عجیب در لیگ برتر فوتبال و بی تفاوتی فدراسیون 
داوران ۱۷ هفته است پول نگرفته اند، از جیبشان هم هزینه کرده اند

سجادی: استعدادیابی ورزشی در استان ها 
پایدار خواهد بود

می خواهم عملکرد بهتری در تیم ملی داشته باشم
مهرزاد: فکر نمی کردم در لیست ورزشکاران تماشایی باشم

* ملی پوش دوی ســرعت ایران بــرای برپایی اردوی چند ماهه روز جمعه هفته جاری راهی فرانســه خواهد 
شد.حسن تفتیان ملی پوش دوومیدانی کشورمان در حالی برای برگزاری اردو و آماده سازی مسابقات قهرمانی 
آسیا روز جمعه راهی فرانسه خواهد شد که هنوز ویزای وی صادر نشده است، اما گفته می شود تا روز چهارشنبه 
این اتفاق خواهد افتاد.این دونده ســرعتی قرار است برای چند ماه در پاریس زیر نظر اوتان گای مربی جیمی 
ویکات، یکی از دوندگان سرشناس اروپا تمرین کند. همچنین طبق هماهنگی صورت گرفته او در هفته آینده در 

دو مسابقه داخل سالن در فرانسه و آلمان شرکت خواهد کرد.
* در دور بیســت و ششــم مسابقات بسکتبال باشگاه های چین موسوم به CBA، دیروز تیم گوانگژو با حضور 4۲ دقیقه و ۲۲ 
ثانیه ای صمد نیکخواه بهرامی، کاپیتان پیشین تیم ملی ایران با نتیجه ۸۹ بر ۹۹ مقابل میزبان خود »تیانجین گلدن لاینز« 
شکست خورد. نیکخواه بهرامی در این بازی ۲۵ امتیاز، 7 ریباند و 4 پاس گل داشت.در دیگر بازی این هفته، تیم سیچوان که 
حامد حدادی، ســنتر ملی پوش ایران را در اختیار دارد، با نتیجه 1۲۲ بر 117 مقابل میهمان خود »شانگهای بیلی بیلی« به 
پیروزی رسید. حدادی در مدت ۳۰ دقیقه و 4۶ ثانیه حضورش در زمین ۳۸ امتیاز، ۲۲ ریباند و ۳ پاس منجر به گل داشت. 

جیمِر فردیت نیز 4۸ امتیاز و ۶ ریباند برای شانگهای داشت.
* بهداد ســلیمی قهرمان وزنه برداری جهان و المپیک با وجود تعطیلی اردوی تیم ملی تمریناتش را به تنهایی 
ادامه می دهد. در حالی که اردوهای تیم ملی وزنه برداری بزرگسالان با رکوردگیری نهایی در روز چهارشنبه )29 
دی ماه( به اتمام رسید، اما کماکان سلیمی قهرمان جهان و دارنده مدال طلای المپیک لندن که تمرینات خود را 

از چند ماه قبل در کمپ تیم های ملی آغاز کرده بود همچنان تمریناتش را ادامه می دهد.

خواندنی از ورزش ایران
دارنده مدال طلای المپیک ریو با ابراز رضایت از کشتی هایش در وزن ۸۶ کیلوگرم جام تختی گفت: هنوز هم اشتباهاتی 
دارم که باید برای حضور در میدان های سخت تر آنها را برطرف کنم. گزیده ای از تازه ترین صحبت های حسن یزدانی در ادامه 

می آید:
* خدا را شکر می کنم توانستم در اولین حضورم در وزن ۸۶ کیلوگرم عملکرد خوبی داشته باشم و رضایت کادر فنی تیم ملی 

و مردم را به دست بیاورم. البته هنوز هم ایرادهایی دارم که باید آنها را با کمک کادر فنی برطرف کنم. 
 * کشتی در هر شرایط و هر وزنی بسیار دشوار است و باید با همه وجود و با آمادگی کامل به روی تشک مبارزه رفت اما به 

هر حال حضور در اوزان مختلف تفاوت هایی با هم دارد. 
* کشتی در وزن ۸۶ کیلوگرم با جابجایی کمتر و قدرت بیشتر نسبت به وزن 74 کیلوگرم همراه است و نقش قدرت بدنی 
در این وزن بســیار پررنگ تر اســت. حضور در جام تختی قطعا تجربه بسیار خوبی برای من بود تا با استفاده از این تجربیات 

نقاط ضعفم را هر چه بیشتر برطرف کنم. 
* انگیزه بسیار زیادی داشتم تا بعد از رقابت های المپیک و حضور در وزن جدید باز هم خوب و جنگنده ظاهر شوم و سعی 
کردم جوری کشتی بگیرم که مردم از من انتظار دارند. واقعا تشویق های بی امان مردم انگیزه و روحیه زیادی به من داد و جا 

دارد از همه تماشاگران کشتی دوست خراسانی به خاطر محبت هایشان تشکر کنم. 
* قرار است در صورت صدور روادید راهی تورنمنت پاریس شوم تا در آنجا نیز محک بخورم. تمام سعی من این است در وزن 
جدید نیز موفقیت های بیشــتری بدســت بیاورم تا باز هم برای کشورم افتخارآفرین باشم. البته حریفان بسیار سرسختی در 

جهان دارم که باید با آمادگی کامل به مصاف آنها بروم.

دارنده مدال طلای کشتی المپیک ریو تاکید کرد
کار سختی در وزن جدید دارم

درخواست اینفانتینو از رئیس فدراسیون فوتبال روسیه
رســانه های انگلیســی مدعی شــدند ر ئیس فیفا از ویتالــی موتکو، معاون 
نخست وزیر روسیه در تماس تلفنی خواسته بوده تا از انتخابات ریاست فدراسیون 

فوتبال این کشور کناره گیری کند.
سایت شبکه آر اسپرت روســیه به نقل از روزنامه انگلیسی دیلی میل نوشته 
است: جانی اینفانتینو، رئیس سوئیسی فیفا چند روز پیش از آغاز انتخابات ریاست 
فدراسیون فوتبال روسیه از معاون نخست وزیر این کشور خواست تا از نامزدی خود 
در این ســمت کنار بکشــد. ویتالی موتکو ماه دسامبر )شهریور ماه( سال گذشته 
میلادی در این انتخابات شــرکت کرد و برای یک دوره چهار ساله دیگر در پست 

ریاست فدراسیون فوتبال روسیه باقی ماند.
این رسانه روســی در ادامه خبر خود آورده است: اینفانتینو در تماس تلفنی 
خود علت اصلی درخواســت کناره گیری موتکو را قرار داشــتن نام او در گزارش 
آژانــس بین المللی ضد دوپینگ عنوان کرده بود. رئیس فیفا اعتقاد داشــت ادامه 
حضور ویتالی موتکو در سمت ریاست فدراسیون فوتبال روسیه می تواند مشکلات 
بالقــوه ای را برای فیفا در آینده ایجاد کند.آر اســپرت روســیه در خاتمه به نقل 
از یک منبع موثق نوشــت: ویتالی موتکو خبر درخواســت کناره گیری او توسط 
رئیس فیفــا را تایید می کند امــا اعلام کرده که اینفانتینــو در روز پایانی قبل از 
انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال روسیه پیشنهاد خود را پس گرفت.در این میان 
سرویس رسانه ای فیفا نیز گزارش منتشر شده توسط دیلی میل انگلیس را رد کرد.

احتمال حضور جیمز در المپیک ۲۰۲۰ توکیو
فوق ســتاره تیم کلیولند کاوالیرز ممکن اســت یک بار دیگر برای تیم ملی 
بســکتبال آمریکا در المپیک بازی کند.لبران جیمز، فوق ســتاره تیم بسکتبال 
کلیولند کاوالیرز که ۲ مدال طلای المپیک را در کارنامه خود دارد ممکن اســت 
پس از ســرمربیگری »گِرِگ پاپاویچ« در تیم ملی آمریکا باز هم به تیم ملی این 
کشور اضافه شود.جیمز با حضور خود در المپیک های ۲۰۰۸ و ۲۰1۲ لندن، کمک 
زیادی کرد تــا خاطره تلخ مدال برنز المپیک ۲۰۰4 آتن فراموش شــود. حضور 
پاپاویچ به عنوان ســرمربی جدید حرفه ای ها تاثیر زیادی روی تصمیم جیمز دارد. 
او می گوید: سرمربیگری »پاپ« برای من بسیار مهم است. همان طور که قبلًا هم 
گفتم او نابغه بازی بسکتبال است.لبران جیمز ادامه داد: تیم ملی آمریکا با سرمربی 
پیشین خود، شرایط خوبی داشت. او برای ما مثل پدرخوانده بود و حالا تیم تحویل 

مایکل کورلئونه )اشاره به فیلم پدرخوانده( خواهد شد.
جیمز پس از قهرمانی در لیگ NBA فصل گذشته از حضور در المپیک ۲۰1۶ 
ریو به خاطر ریکاوری خود، امتناع کرد ولی با توجه به علاقه ای که به ســبک کار 
و پاپاویچ دارد، احتمال حضورش در ســن ۳۶ سالگی و در المپیک ۲۰۲۰ توکیو 

برای تیم ملی آمریکا بازی کند.
راهیابی فدرر به یک چهارم نهایی اوپن استرالیا

در ادامه بازی های تنیس اوپن استرالیا راجر فدرر توانست در دیداری نفس گیر 
کی نیشــیکوری ژاپنی را شکست دهد و به یک چهارم نهایی راه یابد. عصر دیروز 
در ادامه رقابت های راند چهار اپن استرالیا راجر فدرر توانست با نتیجه ۳ بر ۲ کی 
نشــیکوری را شکست دهد. نشیکوری ست اول را با نتیجه 7 - ۶ از آن خود کرد. 
در دو ســت بعد فدرر توانســت با نتایج ۶ - 4 و ۶ - 1 بازی را به دســت بگیرد. 
نیشــیکوری در ســت چهارم با نتیجه ۶ - 4 بازی را مساوی کرد. در نهایت فدرر 
ســت سرنوشت ساز پنجم را با نتیجه ۶- ۳ برد و به دور بعد راه یافت.دیروز اندی 
ماری تنیسور شــماره یک جهان از دور مسابقات حذف شد و مقابل میشا زورف 
آلمانی شکســت خورد.استن واورنیکا و جو ویلفرد سونگا نیز توانستند به دور یک 

چهارم نهایی راه پیدا کنند.
آمادگی کلینزمن برای بازگشت به بوندسلیگا

سرمربی پیشــین بایرن مونیخ و تیم ملی فوتبال آلمان از آمادگی خود برای 
بازگشت به بوندسلیگا ســخن به میان آورد. یورگن کلینزمن چند هفته پیش به 
خاطــر نتایج نا امید کننده ای که با تیم   ملی فوتبال آمریکا در انتخابی جام جهانی 
به دســت آورد، برکنار شد. این مربی سرشناس آلمانی هنوز هدایت هیچ تیمی را 

بر عهده نگرفته است.
کلینزمن گفت : برای من هیچ چیزی غیرممکن و دور از انتظار نیســت. آماده 
هســتم هر چالشــی را قبول کنم. کار کردن به عنوان مربی یا مدیر و یا هر پست 
دیگری در فوتبال برایم دور از انتظار نیست. آماده هستم تا اگر پیشنهاد خوبی به 
من داده شــود، به بوندسلیگا برگردم.کلینزمن توانست با هدایت تیم   ملی فوتبال 
آلمان در جام جهانی ۲۰۰۶ به مقام سوم دست پیدا کند. او در سال ۲۰11 هدایت 
تیم ملی فوتبال آمریکا را برعهده گرفت و تا ســال ۲۰1۶ در این تیم باقی ماند.
کلینزمن سابقه مربیگری در بایرن مونیخ را هم در کارنامه خود دارد اما نتوانست 

با این تیم عملکرد خوبی از خود نشان بدهد.
پس از شکستن رکورد بابی چارلتون و آلن شیرر
رونی: این رکوردهای لعنتی واقعاً باارزش هستند

 وین رونی از شکستن رکورد گلزنی یونایتد به عنوان لحظه ای پر افتخار برای 
خود یاد کرد.

به  گزارش  ایســنا  و  به نقل از دیلی میل، وین رونی در جریان دیدار اســتوک 
سیتی و منچستریونایتد، تک گل تساوی بخش تیمش را وارد دروازه استوک کرد 
تا دویســت و پنجاهمین گلش را برای شیاطین سرخ به ثمر برساند. بدین ترتیب 
رونی برترین گلزن تاریخ یونایتد شــد. ضربه کاشته مهار نشدنی رونی باعث شد 
این بازیکن ۳1 ســاله رکورد چهل ساله »سر بابی چارلتون« را بشکند.وین رونی 
۲۵۰ گل خود برای یونایتد را در ۵4۵ بازی به ثمر رســانده است. وین رونی بعد 
از شکستن رکورد بابی چارلتون گفت : لحظه بسیار افتخار آمیزی برای من است. 
البته کمی احساسم عجیب است. به دنبال کسب سه امتیاز بودیم اما متاسفانه به 
یک امتیاز بسنده کردیم ولی خیلی خوشحالم که به این مهم دست یافتم. این یک 
افتخار بزرگ برای من است. سال ها در منچستریونایتد بازی کردم. این که بالاخره 
رکورد گلزنی باشگاه را شکستم معنا و مفهوم زیادی برایم دارد. کاپیتان شیاطین 
سرخ افزود: رکوردهای لعنتی واقعاً باارزش هستند. این اتفاق چیزی بود که هنگام 
پیوستنم به منچستریونایتد هرگز تصور نمی کردم رخ دهد اما الان بسیار خوشحالم 
و احساس افتخار می کنم.تا الان دورانی فوق العاده و بسیار موفق در منچستریونایتد 
داشته ایم و هنوز چیزهای زیادی برای ارائه کردن دارم. رونی همچنین یک رکورد 
دیگر را نیز شکست. او توانست ۸۸ گل خود در بازی های خارج از خانه لیگ برتر 
را به ثمر برساند و رکورد الن شیرر افسانه ای را نیز پشت سر بگذارد. رونی  در ادامه 
صحبت هایش گفت: 1۲ سال پیش اولین گلم را برای یونایتد به ثمر رساندم. مسیر 
پر افتخاری را در این مدت در باشگاه طی کردم و در حال  حاضر خیلی خوشحالم 
که به این مهم دســت یافتم. همچنین بابی چارلتون، اســطوره سابق یونایتد نیز 
بعــد ازاین بازی به رختکن تیم رفت و ضمن تبریــک به رونی گفت : رکوردم که 
در ســال 1۹7۳ ثبت شد، بالاخره شکست. کمی ناراحت شدم اما برای وین رونی 
خیلی خوشحالم که توانست به این مهم دست یابد. وقتی بازنشسته شدم ۳۵ سال 
داشــتم. رونی در حال  حاضر ۳1 ساله است و می تواند گل های بیشتری را به ثمر 
برساند. وین رونی پنج قهرمانی در لیگ برتر، یک قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا 
و یک قهرمانی در جام جهانی باشگاه ها، یک قهرمانی در جام حذفی و دو قهرمانی 

در جام اتحادیه در کارنامه پر افتخار خود دارد.

منصوریان:ترکیب اصلی نداریم، مثل اروپا
سرمربی تیم فوتبال استقلال می گوید امیدوار است ادامه مسیر لیگ را بهتر 
و محکم تر طی کنند.علیرضا منصوریان پس از پیروزی ســه بر صفر تیمش مقابل 
صنعت نفت آبادان اظهار کرد: از عملکرد بازیکنانم راضی هســتم. خوشحالم که 
در ایــن بازی فرصت این به وجود آمد که از جوانانی مثل عظیم گوگ اســتفاده 
کنیم. بازی امروز)دیروز( را پلی به سمت افقی روشن می دانستم. نتیجه این بازی 
خیلی برای ما مهم بود تا بتوانیم جایگاه مان در جدول رده بندی را بهبود ببخشیم. 
ان شاءالله مسیرمان را بهتر و محکم تر طی می کنیم و با دو بازیکن باتجربه ای که به 
تیم مان اضافه می شود، شرایط تیم مان را بهبود می بخشیم.سرمربی استقلال با بیان 
اینکه در این دیدار توجهی به ترکیب صنعت نفت آبادان نداشــتند، افزود: شرایط 
ما به گونه ای بود که برای بردن به زمین آمدیم. ما براســاس حریف ترکیب مان را 
نچیدیم. در اســتقلال اعتقادی به ترکیب نداریم. فوتبال روز دنیا ترکیب 11 نفره 
نــدارد و از قبــل از بازی بازیکن ذخیره یا اصلی وجود ندارد. ما در مســابقه هایی 
شرکت می کنیم که فرسودگی بالایی دارد و باید در جام حذفی، لیگ برتر و لیگ 
قهرمانان آسیا شرکت کنیم. بعضی مواقع پیش می آید که پنج بازی پشت سر هم 
را انجام می دهیم و اعتقاد من این است که باید از هر 1۸ بازیکن تیم مان استفاده 
کنیم.منصوریــان تاکید کرد: ما چیزی به نام ترکیــب اصلی نداریم و این الگویی 
اســت که از فوتبال اروپا برداشت کرده ایم. ما با 1۸ بازیکن جلو می رویم و امیدوار 
هستیم در دو بازی آینده این تعداد بازیکن به ۲۲ برسد. ما به بازیکنان جوان مان 
اعتقاد داریم و در هر دیداری که به میدان می روند برای حضور در ترکیب 1۸ نفره 
کارمان را سخت تر می کنند. روند ما این گونه است که یک عده بازیکن به بازیکنان 
دیگر در طول مسابقه ها کمک می کنند.منصوریان درباره حضور مهدی رحمتی در 
ترکیب اصلی استقلال اظهار کرد: تصمیم به بازی گرفتن از رحمتی از دیروز گرفته 
شده بود. مهدی رحمتی، خسرو حیدری و امید ابراهیمی از نقاط مثبت و قوی تیم 
هستند. ما هیچ وقت تصمیم نداشتیم که با رحمتی برخورد چکشی داشته باشیم. 
او در این ســه بازی که در ترکیب اصلی نبود، تمرین های خوبی داشت. امروز هم 
توانست نمایش خوبی ارائه دهد و یک کلین شیت داشته باشد. ما هیچ تغییری در 

دقیقه ۹۰ انجام ندادیم و این تصمیم از قبل گرفته شده بود.
کریمی: به روز استثنایی استقلال برخوردیم

ســرمربی تیم صنعت نفت آبادان معتقد اســت استقلال به نسبت بازی های 
گذشــته از انگیزه بالایی برخوردار بوده و روز بســیار خوبی را سپری کرده است. 
فیروز کریمی پس از شکســت ســه بر صفر صنعت نفت آبادان مقابل اســتقلال 
در نشســت خبری حاضر شــد و اظهار کرد: به نظرم بازی از لحاظ فنی کیفیت 
خوبی داشــت و شــاهد حرکات تاکتیکی بودیم اما در این بازی اشتباهات فردی 
در گل نزدن و در گل خوردن از ســوی تیم ما به چشــم آمــد. امروز روز تیم ما 
نبود و در شــرایطی که می توانستیم بهتر از این باشیم به روز استثنایی استقلال 
برخوردیم. آن ها انگیزه بســیار زیادی داشتند و توانستند برنامه های خود را پیاده 
کنند. حق شان بود که به پیروزی برسند و باید بگویم امروز روز آن ها بود.او درباره 
نحوه ارنج تیم در بازی گفت: تیم ما متشــکل از ۲7 نفر اســت. اگر قرار باشــد 
بازیکنانی که در بازی قبلی در ترکیب اصلی نبودند، انگیزه و تلاش برای حضور در 
ترکیب اصلی نداشــته باشند خوب نیست. مسئله ای که هست اشتباه همیشه رخ 
می دهد. مطمئن باشید هیچ کس در موقع تمرین ها نمی داند که در ترکیب اصلی 
هســت یا نه. بازیکنان باید تلاش کنند هر کس که هماهنگ تر باشــد در ترکیب 

اصلی قرار می گیرد.
قلعه نویی: چرا بازی های تراکتور 

زودتر از پرسپولیس برگزار می شود؟
سرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی می گوید چرا باید دیدارهای تراکتور زودتر از 
بازیهای پرسپولیس برگزار شود.امیر قلعه نویی پس از پیروزی تیمش مقابل پیکان، 
اظهار کرد: درباره مســائل فنی این دیدار دو بحث داریم؛ اول اینکه هر کسی این 
بازی را دید لذت برد. ما باید تا دقیقه ۸۰ با اختلاف دو، ســه گل جلو می افتادیم 
که این اتفاق نیفتاد. در دقایق پایانی تیم حریف فشــار زیادی برای گل زدن آورد 
که ناشــی از گل نزدن های ما بود.او در ادامه با تشکر از هواداران تبریزی به خاطر 
حمایتشــان از تراکتور، گفت: من یک گلایــه دارم چرا ما باید جلوتر از رقیب مان 
بازی کنیم؟ باید دیدارها همزمان باشــد. قلعه نویی چه گناهی کرده که باید بازی 
اول را انجــام دهد و امتیاز اول را بگیــرد. به راحتی هواداران ما را برای حضور در 
استادیوم محروم می کنند.ســرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی افزود: خیلی جاها 
بدترین اتفاقات می افتد ولی تیم ها جریمه نقدی می شــوند. فدراســیون و کمیته 
انضباطی برای نشــان دادن عدالت شــان باید با همه تیم ها به یکسان رفتار کنند.

سرمربی تیم فوتبال تراکتورســازی در واکنش به اینکه پیکان می توانست دروازه 
ایــن تیم را بازی کند، گفت: خودم این موضوع را تایید کردم اما ما چند موقعیت 
بسیار خوب گلزنی بالای ۹۰ درصد داشتیم که تعجب می کنم چطور امید عالیشاه 
و خالد شفیعی آنها را خراب کردند. پیکان در پنج دقیقه پایانی فشار زیادی روی 
دروازه ما آورد اما خط دفاعی مان عملکرد خوبی داشــت. با این حال اعتقاد دارم 
پنالتی مسلم ما در این بازی گرفته نشد، ان شاءالله که من اشتباه می کنم.او درباره 
اعتراض باشــگاه تراکتورسازی به برگزاری بازی های این تیم زودتر از پرسپولیس 
در طول هفته های گذشــته، خاطرنشان کرد: اعتراض ما این است که حدود پنج، 
شش بازی را زودتر از پرسپولیسی ها برگزار کردیم و انتظار داریم پرسپولیس هم 
به همین تعداد زودتر از ما بازی کند و بعد از آن بازیها را همزمان کنند. ما خواهان 
برگزاری زودتر بازیهای پرســپولیس نسبت به بازیهای خودمان هستیم تا عدالت 

رعایت شود. اگر به اعتراض ما رسیدگی نکنند مجبوریم از قانون تبعیت کنیم.
جلالی: در مقابل بازیکنانم احساس شرمندگی می کنم

ســرمربی تیم فوتبال پیکان می گوید تیمش در دیدار برابر تراکتورسازی در 
حد یک تیم برنده بازی کرده  اســت.مجید جلالی پس از شکســت تیمش مقابل 
تراکتورســازی اظهار کرد: ما در مقابل تیمی که شاید شانس مسلم قهرمانی است 
خیلی خوب بازی کردیم. اینکه نتوانســتیم نتیجه بگیریم شــرمندگی  من مقابل 
بازیکنان مان را به دنبال دارد. هر چیزی که به آنها گفته بودم در زمین اجرا کردند 
و خیلی مســلط و خوب بازی کردند ولی متاسفانه بازنده از زمین خارج شدند.وی 
در ادامه با بیان اینکه شانس را بین همه تقسیم می کند، گفت: به بازیکنانم تبریک 
می گویم که در حد یک تیم برنده بازی کردند. امیدوارم بتوانیم در روزهای آینده 
شرایط بهتری داشته باشیم.سرمربی تیم فوتبال پیکان درباره موقعیت هایی که در 
این دیدار از دست دادند، افزود: دلیل اینکه چرا و چگونه توپ هایمان گل نمی شود 
را نمی دانم ولی این را می دانم کســی که پشــتکار داشته باشد شانس با او همراه 
می شود. من خودم باورم نمی شود و بازیهایی که شکست خوردیم غیرمنصفانه بود 
و نمی توانم راضی باشم. امیدوارم تبدیل به تیمی شویم که از موقعیت های خودمان 
اســتفاده کنیم و به پیروزی برســیم. ما بضاعت قهرمانی نداریم ولی می توانیم با 

مدعیان قهرمانی رقابت کنیم.
کاظمی: تیم ما خراب است!

ســرمربی تیم فوتبال ماشین ســازی گفت: آنهایی که راضی نبودیم را جریمه 
خواهیم کرد هم جریمه انفرادی و هم جریمه تیمی و از بازیکنانی که نمی توانند با 
شرایط تیم کنار بیایند استفاده نخواهیم کرد. فرهاد کاظمی پس از تساوی تیمش 
مقابل صبا درباره بازی گفت: متاسفانه چیزی که از بازیکنان می خواستم در زمین 
پیاده نکردند. به آنها گفته بودم صبا می آید و با ۹ بازیکن دفاع می کند. به آنها گفتم 
که باید باحوصله باشــند و از تاکتیک هایی که در تمرین ها اســتفاده کردند به کار 
ببرند اما آنها پنج درصد آن را نیز به کار نبردند.آنهایی که راضی نبودیم را جریمه 
خواهیم کرد. هم جریمه انفرادی و هم جریمه تیمی و از بازیکنانی که نمی توانند با 
شرایط تیم کنار بیایند استفاده نخواهیم کرد. خدا را شکر حداقل امتیازها تقسیم 
شد زیرا صبا رقیب مستقیم ماست و اگر آنها سه امتیازی بازی را تصاحب می کردند 
کار ما برای ماندن در لیگ برتر سخت می شد.سرمربی تیم فوتبال ماشین سازی با 
بیان اینکه بازی انفرادی بازیکنانش ســرعت تیمش را گرفته بود، اظهار کرد: تیم 
ما خراب اســت و این دلیلی ندارد. ما باید آگاهانه حمله کنیم نه اینکه احساســی 
حمله هایی داشته باشیم.من از هیچ کس راضی نیستم. بازیکنی که تاکتیکی نباشد 
خوب نیست.کاظمی در پایان گفت:من الان به شما می گویم که دو سه هفته مانده 
به پایان لیگ که ما با سیاه جامگان بازی داریم جدول را مشاهده کنید، هم جایگاه 
ما را خواهید دید و هم جایگاه سیاه جامگان را که نیاز به امتیاز خواهد داشت. من 
می گویم شما هفته ۲۵ جدول را ببینید و به جایگاه مان توجه کنید و خواهید دید 

که ماشین سازی در دور برگشت یکی از بهترین تیم ها خواهد بود.
برانکو:در قراردادم بندی درباره کی روش نیست

ســرمربی تیم فوتبال پرســپولیس قبل از بازی با گسترش فولاد تاکید کرد 
که تنها برنامه این تیم رســیدن به پیروزی اســت. برانکو ایوانکوویچ در نشســت 
خبری پیش از دیدار تیمش برابر گسترش فولاد تبریز گفت : بازی سختی خواهیم 
داشــت. گسترش فولاد از هشــت بازی خارج از خانه اش هفت مساوی و یک گل 
داشــته و این یعنی این تیم بیرون از خانه ســازماندهی خوبی دارد. ضمن اینکه 
احتمالا بازیکنان این تیم که مشکل داشتند یعنی شیمبا و شجاعیان بازگشته اند 
و این کیفیت حریف را بالا می برد.ســرمربی پرســپولیس همچنین گفت : باز هم 
مثل همیشه تکرار می کنم که تنها برنامه ما در کنار هواداران پرشورمان، اصرار به 
پیروزی است. سه امتیازی که از فولاد گرفتیم در صورت شکست گسترش فولاد 
ارزش پیدا می کند. آن زمان اســت که می توانیم درباره امتیاز ارزشــمندی که در 
اهواز به دســت آورده ایم صحبت کنیم.وی در پایان در پاسخ به سوال  خبرنگاری 
که گفت  که یک ســایت کروات مدعی شده در قرارداد برانکو بندی است که اگر 
کی روش از تیم   ملی ایران برود، او می تواند از پرســپولیس جدا شود، گفت: چنین 
بندی در قرارداد من نیســت. اصلا چه کسی می تواند پیش بینی کند که از باشگاه 
به تیم   ملی برود؟ نمی دانم کدام سایت این مطلب را نوشته است. بارها گفته ام که 
در پرسپولیس یک ســال و نیم دیگر قرارداد دارم و نمی دانم مشکل کجاست که 

این حرف ها مدام تکرار می شود.

صفحه 9
دو شنبه ۴ بهمن ۱۳9۵ 

۲۴ ربیع الثانی ۱۴۳۸ - شماره ۲۱۵۴۳

حسین بصیر در شــام غریبان عاشورای حسینی 
ســال 1۳۲۲ در یکــی از روســتاهای »فریدونکنار« 
از توابع اســتان مازندران به دنیــا آمد. او اولین فرزند 
»محمد حســن بصیر« و همســرش بود که در دورة 
ارباب و رعیتی به عنوان یک رعیت در زمین های ارباب 
کشاورزی می کردند. در عملیات کربلای 1 بعد از فتح 

قله قلاویزان مشاهده کرد که بعضی از رزمندگان با اسرا با عصبانیت رفتار می کنند. 
با دیدن این منظره بســیار ناراحت شد و گفت : »اسرا هیچ وسیله دفاعی ندارند، 
پس با برخوردی مناسب با آنها رفتار کنید و کاری نکنید که خداوند ورق جنگ را 
برگرداند و پیروزی را به شکست مبدل نماید.« حاج بصیر در عملیات کربلای 4 نیز 
حضور داشت. حاج بصیر در 1۹ فروردین 1۳۶۶ به قائم مقامی فرمانده لشکر ۲۵ 
کربلا منصوب شد و در عملیات کربلای ۸ شرکت کرد. حاج بصیر در سال 1۳۶۶ 
در عملیات کربلای 1۰ در ارتفاعات برف گیر ماووت حضور داشت. سرانجام در ۲ 
اردیبهشت 1۳۶۶ در شب عملیات کربلای 1۰ بر فراز ارتفاعات ماووت خمپاره ای 
بر سنگر او فرود آمد و حاج حسین بصیر در سن چهل و پنج سالگی بعد از هفت 
سال حضور مستمر در جبهه های نبرد به شهادت رسید. پیکر شهید حاج حسین 
بصیر در میان انبوه جمعیت ســوگوار تشییع و در گلزار شهدای »فریدونکنار« به 
خاک سپرده شد. بخشی از وصیت نامه شهید حاج حسین بصیر: شکر می کنم در 
این مقطع زمانی، فردی هستم که گرچه شاید گناهکار باشم ولی در جایی هستم 
که رزمندگان عزیزمان در این مکان مقدس حضور دارند. شهدایمان هم در اینجا 
حضور داشته اند. ما در کنار رزمندگان عزیز هستیم و من خودم را قطره ای می دانم 
از دریای بیکران رزمندگان. خود را رزمنده به حســاب نمی آورم؛ چرا؟ برای اینکه 

جرأت ندارم که بگویم یک رزمنده هستم...

کرده  فکر  می گوید  نشســته  والیبال  ملی پوش 
در انتخابش به عنوان یکی از ورزشــکاران تماشایی 
والیبال نشسته اشــتباهی رخ داده، چون بازیکنان 
بسیار بهتری از او در تیم ملی حضور داشته اند و این 

انتخاب حق آنها بود.
مرتضی مهرزاد به دلیل عملکرد دیدنی اش در بازی های 
پارالمپیک ریو مورد توجه قرار گرفت و به انتخاب وب سایت 
رســمی IPC، به عنوان یکی از هشــت والیبالیستی معرفی 
شــد که عملکرد آنها تا پارالمپیک ۲۰۲۰ توکیو مورد توجه 

خواهد بود.
وی در خصــوص این انتخاب گفت: خوشــحالم که به 
عنوان عضوی کوچک از جامعه والیبال نشسته ایران در این 
فهرســت قرار گرفتم و این افتخار بزرگی است. راستش اول 
فکر کردم اشــتباهی رخ داده! چــون فکر می کنم بازیکنان 
بســیار بهتری از من در تیم ملی حضور دارند و این انتخاب 
حق آنها بود.بلند قامت ترین عضو تیم ملی والیبال نشســته 
افزود: در حال حاضر در مسابقات لیگ برتر والیبال نشسته 
در خدمت تیم بهزیســتی مازندران هســتم و خوشبختانه 
توانســتیم در اولین حضورمان در لیگ برتر عملکرد خوبی 

داشــته باشــیم و در حال حاضر قهرمان نیم فصل شناخته 
شدیم. من به همراهی دو ملی پوش دیگر مازندرانی، مجید 
لشــگری و رمضان صالحی در این تیم حضور داریم. مهرزاد 
خاطر نشــان کرد: حضور در مسابقات لیگ باعث می شود تا 
پایان ســال در کوران مسابقات قرار داشته باشیم و از این رو 
آمادگی خوبی برای مسابقات سال به دست می آوریم. همان 
طور که اعلام شــده اولین مسابقه برون مرزی ما در والیبال 
نشسته رقابت های قهرمانی آسیا و اقیانوسیه خواهد بود که 
به میزبانی چین برگزار می شود و امیدوارم اگر در ترکیب تیم 
ملی بودم، با آمادگی مسابقات لیگ و همین طور تجربیاتی 
که از بازی های پارالمپیک به دســت آوردم، عملکرد خوبی 

داشته باشم.
 وی اضافه کرد: سال قبل هم در مسابقات لیگ حضور 
داشــتم اما حس می کنم به خاطر حضــور در اردوهای تیم 
ملی و همین طور مســابقات پارالمپیک، توانستم در لیگ 
برتر امســال عملکرد بهتری داشته باشم. مرتضی مهرزاد با 
۲ متر و 4۶ سانتی متر، بلند قامت ترین مرد ایران و بازیکن 
والیبال نشسته اســت. وی در بازی های پارالمپیک ریو نیز 

بلند قامت ترین ورزشکار بود.

امتيازتفاضل گلگل خوردهگل زدهباختتساویبردبازيتيم

11711512251738. پرسپوليس

218107128131537. تراکتورسازی 

31785424131129. ذوب آهن 

4187742316728. استقلال 

5177552219326. سپاهان 

6186841918126. پيکان 

7175931613324. گسترش فولاد 

8175842119223. فولاد 

123-9176562122. نفت تهران 

121-10175662021. استقلال خوزستان 

720-11185581825. صنعت نفت آبادان 

618-12173951521. پدیده 

1015-13173681222. سياه جامگان 

714-14172871219. سایپا 

1113-15182791223. صبای قم 

169-161816111228. ماشين سازی تبریز 

جدول رده بندی ليگ برتر- جام خليج فارس
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